

## 【2024年臺灣獎學金及華語文獎學金畢(結)業生歡送會】

親愛的華語文獎學金受獎生，您好：

- 1.2024 臺灣獎學金及華語文獎學金畢(結)業生歡送會將於 5/10(五)下午 12:40-16:30 在財團法人張榮發基金會地下一樓舉行(地址：臺北市中正區中山南路 11 號 B1)。
- 2.因場地座位有限，此次歡送會僅限受獎期限 6 個月或以上受獎生可以參加。
- 3.請在 4/12(五)下午 5 點前上網報名(連結 <https://reurl.cc/V8LDIN>)，逾時不候。
- 4.4/19(五)下午 5 點後於中語組網站「受獎生專區」及中語組臉書公告參加名單。不另行通知。

( CLD 官網: <http://cld.liberal.ntu.edu.tw> CLD 臉書: <http://www.facebook.com/NTU.CLD> )

- 5.本次活動採實名制，請務必準時於現場完成報到手續。未完成報名而於當日臨時出席者，將無法入場。當天下午參加說明會的受獎生，將不會計入缺席。

**★注意：未出席歡送會，亦未上課者，則視同缺席。**

- 6.活動當天不提供午餐。活動結束後將就地解散，學生可自行返家。
- 7.如有任何問題，歡迎洽 CLD 辦公室。
- 8.歡送會活動內容及交通地圖如下，請自行搭乘捷運前往，謝謝：

## 【2024Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Farewell Party】

Dear Scholarship recipients,

1. *2024 Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Farewell Party is from 12:40 to 16:30 on 5/10 (Fri). The party location: *Chang Yung-Fa Foundation* (B1, No.11, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan (R.O.C.))*
2. Due to the limited capacity, only the scholarship recipients whose awarding period lasts 6 months or more are invited.
3. Please register online(link: <https://reurl.cc/V8LDIN>) for this party before 4/12(FRI) PM5:00. We will not accept late registration.
4. 4/19(Fri) PM5:00 announcement of attendants list on CLD website "Scholarship recipients" and FB. No further notification will be given.

( CLD Website: <http://cld.liberal.ntu.edu.tw> CLD Facebook: <http://www.facebook.com/NTU.CLD> )

5. Please arrive and sign in on time. Those without registration cannot participate in the event. Students who attend the farewell party, your absent hours to class will not be counted. However, those who either attend the farewell party, nor your class, your absent hours will be counted.
6. Lunch will NOT be provided on the orientation. You are free to leave after the event ends.
7. Should you have any inquiries, feel free to contact the CLD office.
8. The flow of the farewell party with access information to the venue is as followed. You can reach the venue by yourself.



(報名 Registration QR code)

◎活動流程 Flow of farewell party and access information to the farewell party :

時間/Time	項目/Item
12:40-13:20	受獎生報到 Scholarship Recipients Register
13:20-14:00	貴賓進場 Distinguished Guests Arrival
14:00-14:05	開場 Opening
14:05-14:20	貴賓致詞 Guests' Remarks
14:20-14:35	表演節目 Opening Performance
14:35-14:50	教育部傑出畢(結)業生頒獎 Presenting MOE Outstanding Graduate Awards
14:50-14:55	教育部畢業生代表致詞 Speech by MOE Graduate Representatives
14:55-15:20	外交部傑出畢業生頒獎 Presenting MOFA Outstanding Graduate Awards
15:20-15:25	外交部畢業生代表致詞 Speech by MOFA Graduate Representatives
15:35-15:45	攝影比賽頒獎暨作品分享 Presenting "2024 Fabulous Taiwan" Photography and Short Film Competition Awards
15:45-16:00	表演節目 Closing Performance
15:50-16:30	攝影展覽"2024 Fabulous Taiwan" Exhibition Viewing
16:30	賦歸 Departure

◎交通方式及位置 Access Map :

搭乘捷運松江新店線(綠線)至「台大醫院站」2號出口下車(距離會場步行時間約7分鐘左右)  
Take MRT(Green line) and get off at "National Taiwan University Hospital station", taking the Exit 2. It takes about 7 minutes to walk from the MRT Station to the venue.

財團法人張榮發基金會交通位置  
CHANG YUNG FA FOUNDATION LOCATION

